
 

Αθήνα, 16 Μαΐου 2025 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τους κ.κ.  Υπουργούς 

 

Εργασίας και Κοινωνικής Ασφάλισης 

 

Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 

 

Θέμα: «Προκλητική η αδιαφορία της ΑΑΔΕ στις καταγγελίες για τις συνθήκες εργασίας 

των υπαλλήλων του ΚΕΒΕΙΣ ». 

 

Με αφορμή τον από 29/04/25 τραυματισμό από αυτοκίνητο, εργαζόμενου της ΑΑΔΕ και 

συγκεκριμένα του ΚΕΒΕΙΣ Αττικής, κατά την έξοδό του από το κτίριο για υπηρεσιακούς λόγους, 

επιβεβαιώθηκαν οι ανησυχίες των εργαζομένων, αναφορικά με την καταλληλότητα του κτιρίου 

και τα ζητήματα  προσβασιμότητας σε αυτό. Η απουσία δε του προβλεπόμενου εκ της 

νομοθεσίας γιατρού εργασίας, κατέδειξε, επιπλέον, τα κενά σε ότι αφορά στην τήρηση της 

οικείας νομοθεσίας για τις συνθήκες εργασίας των υπαλλήλων, ακόμη και στις νεοσύστατες 

κεντρικοποιημένες δομές που αναγκάζονται να στεγάσουν μεγάλο πλήθος εργαζομένων. 

 

    Αξιοσημείωτο είναι το γεγονός ότι ένα χρόνο πριν, είχε ήδη υποβληθεί για τον ίδιο λόγο 

καταγγελία, του Γενικού Γραμματέα του Συλλόγου Εφοριακών Αττικής και Κυκλάδων κ. Ρόδη, 

προς την Επιθεώρηση Εργασίας, συνεπεία της οποίας την 15/05/2024 απεστάλη κλιμάκιο, 

προς διερεύνηση των καταγγελλομένων στις εγκαταστάσεις του ΚΕΒΕΙΣ. Αποτέλεσμα του 

ελέγχου αυτού, ήταν η Επιθεώρηση με το με αριθ. Πρωτ. 394648-16/07/24  απαντητικό έγγραφό 

της προς την ΑΑΔΕ, να υποδείξει την άμεση ανάθεση καθηκόντων Τεχνικού Ασφαλείας και 

Ιατρού Εργασίας. Δυστυχώς, κάτι τέτοιο ουδέποτε συνέβη, αναγκάζοντας τον Σύλλογο 

εργαζομένων να προβεί για τον ίδιο ακριβώς λόγο, εκ νέου στην με αριθ. Πρωτ. 184/09-05-25 

καταγγελία προς την Επιθεώρηση Εργασίας, που είδε πρόσφατα το φως της δημοσιότητας. 

Κατά συνέπεια: 

Επειδή, η τήρηση της εργατικής νομοθεσίας καθώς και των προβλεπόμενων κανόνων 

ασφαλείας  είναι αδιαπραγμάτευτη, 

Επειδή,  οι πρόσφατες συγχωνεύσεις και κεντροποιήσεις υπηρεσιών της ΑΑΔΕ, έχουν 

επιφέρει μεταβολές σε σχέση τόσο με τη χωροταξική δομή των νέων εγκαταστάσεων, όσο και 

με το πλήθος του στεγαζόμενου ανθρωπίνου δυναμικού, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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Επειδή, δε νοείται η Διοίκηση ενός τόσο μεγάλου φορέα να επιδεικνύει εξόφθαλμα και 

συστηματικά αδιαφορία σε τόσο σοβαρά εργασιακά ζητήματα. 

 

Ερωτώνται οι αρμόδιοι Υπουργοί 

 

1. Τι προτίθενται να κάνουν προκειμένου να διασφαλιστεί η τήρηση από τη Διοίκηση της 

ΑΑΔΕ των προβλεπόμενων από την εργατική νομοθεσία διατάξεων και κανόνων 

ασφαλείας; 

2. Πόσοι Γιατροί Υπηρεσίας και Τεχνικοί Ασφαλείας απασχολούνται στην ΑΑΔΕ και σε 

ποιες υπηρεσίες είναι τοποθετημένοι; Σε τι ποσοστό καλύπτονται οι προβλεπόμενες 

από την νομοθεσία θέσεις; 

 

 

 

 Οι ερωτώντες Βουλευτές 

 

  Μαμουλάκης Χάρης 

 

 

Γαβρήλος Γιώργος 
 

Καλαματιανός Διονύσιος – Χαράλαμπος 
 

Βέττα Καλλιόπη 
 

Δούρου Ειρήνη 
 

Ζαμπάρας Μιλτιάδης  
 

Κασιμάτη Νίνα 
 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 
 

Μπάρκας Κωνσταντίνος 
 

Νοτοπούλου Κατερίνα 
 

Παναγιωτόπουλος Ανδρέας 
 

Παπαηλιού Γιώργος  
 

Παππάς Νίκος 
 

Τσαπανίδου Πόπη 
 

Ψυχογιός Γεώργιος 
 



 

 

 

  




